
 
 Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 4 2020/2021 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 10. december 2020 kl. 19.00 – 20.00  

 

Møde. NR. 4 – 2020/21 

Tilstede 

Forældre: Marianne Dyreholdt, Kirsten Borchsenius, Lotte 

Sanchez,Dyreholdt, Kirsten Borchsenius, Lotte Sanchez, 

Thomas Christensen, Martin Vilmann, Annette Nordal Lund, LasseNordal 

Lund, Lasse Odgaard, Louise Abkjær Kristensen, Kevin Elling Larsen 
 

Medarbejdere: Kim Heller og Eva Andersen 

 

Ledelse: Lars Frisch, Søren Fini Christensen, Rikke Aagaard 

 

Elevråd: Simon Oesten 

Afbud 

Forældre:  

 

Medarbejdere:  

 

Ledelse:  

 

Elevråd:  

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Punkt til beslutning 

 

 

2. Nyt fra elevrådet 

Orienteringspunkt 

 

Elevrådet har afholdt julekonkurrence, det 

var en god succes. Det er dejligt at der 

kommet mere struktur på 

hjemmeundervisningen. Drøftelse af at det 

kan blive en større udfordring at 

gennemføre hjemmeundervisningen efter 

jul, hvis hjemsendelsen fortsætter.  

 

3. Teknologiforståelse 

Forsøgsperioden udløber med udgangen af 

indeværende skoleår. Ministeriet har 

besluttet at vi kan fortsætte, hvis vi ønsker 

det. Bestyrelsen bedes drøfte om 

Kirstinedalsskolen skal fortsætte i de 

kommende år. Informationsbrev fra 

Ministeriet er vedhæftet 

Omfanget af teknologiforståelse samt 

indhold af undervisningen er drøftet. 

Beslutningen om hvorvidt vi skal fortsætte 

udskydes til næste bestyrelsesmøde – i 

mellemtiden evalueres der med elever og 

lærere. 



 

 

Punkt til beslutning 

4. Økonomi 

Ledelsen orienterer om den økonomiske 

status 

Punkt til orientering 

 

Orienteringen er taget til efterretning 

5. Nyt fra: 

 

a) Formanden 

 

b) Medarbejderne 

 

 

c) Ledelsen 

Tilgang og afgang 

Rynkebyløb 2021 – se vedhæftning 

Køge Nord Følgegruppe 

Børnehaveklasser 

 

 

 

Punkt til orientering 

 

Formand 

Tak til alle for tiden der bruges på 

bestyrelsesarbejde. Ellers intet nyt. 

 

Medarbejdere 

Lærerne er glade for at skolen pt følger de 

almindelige skemaer i forbindelse med den 

delvise nedlukning. 

SFO har også ro på og der er god struktur 

for børnene når de overgår til SFO 

 

Ledelse 

Der har været få justeringer i SFO med de 

nye retningslinjer, da der i forvejen blev 

arbejdet med en rigtig stram struktur. 

Bestyrelsen oplever også der er rigtig gode 

aktiviteter og struktur på trods af de nye 

retningslinjer. PT arbejdes der også med 

fokus på brobygning og der er indkaldt til 

møde med dagtilbudslederne i januar 

måned. 

Der er kommet henvendelse fra 

Rynkebyløbet, om vi vil deltage dagen før 

påskeferien - Bestyrelsen lægger 

beslutningen tilbage til lærerne i forhold til 

deltagelse. 

Der er 5 børn der er udskrevet siden sidste 

møde og der er indskrevet 1 barn.  

Det er ikke helt klart endnu om vi får 2 eller 

3 børnehaveklasser til næste skoleår. Vi 

afventer dispensationsansøgninger. 

Køge Nord følgegruppe har afholdt møde. 

Aktiviteterne er lidt stille pr, men der er 

mange gode tanker i forhold til at skolen 

også kan blive hørt. 

 

6. Evt Princippet vedr. Aula – er klar til høring i 

forskellige faser. 

7. Lukket punkt  

   


